
 

heemkundekring 

de Heerlijckheijd Nispen 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN HEEMKUNDEKRING DE 
HEERLIJCKHEIJD NISPEN. 
 

Datum: Donderdag 21 oktober 2021 

Locatie: Dorpshuis Nisipa, Bergsebaan 8 4709 AN Nispen 

Aanwezig: 2 leden van het bestuur en 19 leden 

Afwezig met kennisgeving: 1 lid van het bestuur 

 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De aanwezigen worden verwelkomt met koffie/thee en een appelflap erbij. Vanwege het aanstaande 
jubileum van de heemkundekring, is er een extra traktatie in de vorm van petit fours. 
Voorzitter René Leijdekkers opent de vergadering om 20.05 uur. 
 
De voorzitter vindt het mooi dat de maatregelen in verband met Covid 19 zodanig versoepeld zijn, dat 
het weer mogelijk is om de leden fysiek te ontvangen in het dorpshuis. Vlak voor het uitbreken van de 
coronacrisis in 2020 kon er nog een jaarvergadering gehouden worden en de winterwandeling. In 2021 
zijn de activiteiten beperkt gebleven tot de Open Monumentendag en de fietstocht in september en nu 
dus de uitgestelde jaarvergadering met aansluitend de presentatie van het jaarboek. Morgen is het 
precies dertig jaar geleden dat de vereniging werd opgericht. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Vaststellen verslagen. 
De verslagen worden doorgenomen door secretaris I. Aerden. 
 

a. Verslag algemene ledenvergadering 2020. 
Dhr. C. Uijtdewilligen vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot het project zandpaden van de 
Brabantse Hoeders. De voorzitter antwoordt dat er een inventarisatie is gehouden van de nog 
aanwezige zandpaden. Deze informatie is gedeeld met de Roosendaalse heemkundekring. Als gevolg 
van de ruilverkaveling zijn veel paden geheel of gedeeltelijk verdwenen. Vanuit het bewonersplatform 
houdt Antoon Uijtdehaag zich hiermee bezig. 
 

b. Jaarverslag 2020. 
Het verslag wordt zonder inhoudelijke of tekstuele opmerkingen vastgesteld. 
 

3. Rekening en verantwoording over 2020. 
Waarnemend penningmeester K. Schrauwen licht de jaarcijfers vanuit de zaal toe. Het is jammer dat 
het jaar met een negatief saldo is afgesloten Het tekort kan worden afgedekt uit de reserve. Hij wijst 
erop dat er ook voor 2021 en 2022 een tekort te verwachten is. Hij stelt voor om in de jaarvergadering 
van 2022 een contributieverhoging vast te stellen. 
Dhr. A. van Hees stelt voor om een vrijwillige extra bijdrage te vragen aan de leden. 
Dhr. C. Uijtdewilligen merkt op dat alles duurder wordt. Een verhoging van het lidgeld is wat dat betreft 
goed te verantwoorden. 
Dhr. J. van der Sanden wijst erop dat de begroting sluitend moet worden gemaakt. 
Dhr. R. Konings stelt voor om meteen een stemming te houden over een contributieverhoging. Dhr. C. 
Uijtedewilligen merkt op dat het netter is als dat vooraf in de agenda zou zijn vermeld. 
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De vergadering beslist om de contributie met € 4, respectievelijk € 2 te verhogen naar € 22 voor een 
volledig lidmaatschap en € 11 voor gezinsleden. In de volgende algemene ledenvergadering kan dit 
besluit formeel worden bevestigd. 
Namens de kascontrolecommissie neemt dhr. A. van Meir het woord. In de boekhouding zijn geen 
onregelmatigheden geconstateerd. Aan het bestuur kan derhalve decharge worden verleend voor het 
gevoerde financiële beleid. 
 

4. Benoemen Commissie Rekening en Verantwoording over 2021. 
Dhr. T. van Wesel wordt door de vergadering benoemd als nieuw lid van de commissie.. 
 

5. Vaststellen begroting 2022. 
De begroting wordt aangepast conform het besluit om de contributiebedragen te verhogen. 
 

6. Bestuursverkiezingen. 
Dhr. R. Leijdekkers heeft besloten om na dertig jaar afscheid te nemen als bestuurslid. Hij zal wel actief 
blijven binnen de vereniging als vrijwilliger. 
Dhr. A. van Hees biedt zijn diensten aan ter ondersteuning van het bestuur. Hij geeft aan dat zijn doel 
dan wel zal zijn om een nauwere samenwerking tot stand te brengen met de andere twee 
erfgoedverenigingen in de gemeente Roosendaal. 
 

7. Stand van zaken met betrekking tot onderzoek samenwerking met heemkundekringen 
van Roosendaal en Wouw. 

De voorzitter deelt mee dat het vervolggesprek naar aanleiding van de eerste verkennende 
bijeenkomst in december 2019 vanwege de coronapandemie telkens diende te worden uitgesteld. Op 5 
oktober j.l. is de draad weer opgepakt. 
De aanwezigen kwamen tot de conclusie dat het ledental bij alle verenigingen onder druk staat. Veel 
mensen zijn lid uit sympathie en voor het tijdschrift. Een optie is om te gaan samenwerken op het 
gebied van tentoonstellingen, lezingen etc. Een volgende stap zou dan kunnen zijn om een 
overkoepelend bestuur te vormen met daaronder drie zelfstandige kringen. Afgesproken is dat de drie 
betrokken heemkundekringen hun eigen achterban zullen informeren, alvorens er weer een 
bijeenkomst gehouden wordt waar ook Otte Strouken namens Brabants Heem bij betrokken zal 
worden. Het kapitaal dat de drie partijen inbrengen is nog een gevoelige kwestie. 
Dhr. C. Uijtdewilligen wil weten wat nu eigenlijk de vraag is die het bestuur nu aan de leden voorlegt. 
Dhr. C. Schrauwen stelt voor om het bestuur te machtigen om verder te gaan met de gesprekken. 
Los van het zoeken naar samenwerking met de drie andere heemkundekringen, moet er verder actie 
ondernomen worden om de vereniging levensvatbaar te houden. 
 

8. Vaststellen activiteitenprogramma 2022. 
Tot februari 2022 staan er geen activiteiten gepland. Als bestemming voor de excursie blijft 
Geertruidenberg gehandhaafd. 
 

9. Eventuele mededelingen. 
De voorzitter deelt mee dat de heemkundekring participeert in een werkgroep die het herstel van de 
veldkapel in de Kerkweg wil realiseren. Voor het project is bij vier instanties een subsidieaanvraag 
ingediend. Twee aanvragen zijn inmiddels toegekend. Over een half jaar zou het project gerealiseerd 
moeten zijn. 
Afgelopen zomer is de archiefruimte in het Wit-Gele Kruisgebouw grondig opgeruimd. Daarbij is ook de 
voorraad oude jaargangen van het jaarboek en overige verkoopartikelen geïnventariseerd. Naar 
aanleiding hiervan is de website uitgebreid met een webwinkel. Van het fotoboek Over de schouder 
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bekeken zijn nog 51 exemplaren in voorraad. Dhr. H. Baselier stelt voor om aan nieuwe inwoners van 
Nispen een exemplaar te schenken met een informatiebrief over de heemkundekring. De vergadering 
vindt dit een goed plan. Mw. C. Verbraak-van Haperen vraagt zich wel af hoe je kan weten wie er 
nieuw in het dorp is komen wonen. 
 

10. Rondvraag en sluiting. 
 
Dhr. H. Baselier doet het verzoek om geen pauze te houden, maar meteen door te gaan met de 
presentatie van het jaarboek. 
Dhr. C. Uijtdewilligen vraagt of er al reactie ontvangen is van het Waterschap naar aanleiding van de 
brief over de toestand van de restanten van het voormalig slotje Moerendaal. Dit is nog niet het geval. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.25 uur. 
 
De avond wordt afgesloten met de presentatie van jaarboek nr. 29. Namens de redactie houdt Henk 
Baselier een korte toespraak, waarna het eerste exemplaar wordt aangeboden aan de heer Van den 
Biggelaar die een grote bijdrage heeft geleverd aan de totstandkoming van het artikel over de opvang 
van Oostenrijkse kinderen kort na de Eerste Wereldoorlog. Ook de auteurs Henk Baselier, Corie 
Verbraak-van Haperen, Inge Aerden en redactielid Madeleine Dekkers-Schepers worden naar voren 
geroepen om een exemplaar in ontvangst te nemen en het maken van de traditionele groepsfoto. 
 
 
Aldus vastgesteld door de Algemene Ledenvergadering, 
 
Nispen, 10 maart 2022 
 
 
 
De voorzitter,      De secretaris, 


